
 

Referat for skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 
25. april 2017 kl. 17.30 – 19.30 

Sted: Personalerummet 

Deltagere:  Tenna, Dorte,  Thomas, Kitty, Stine, Thomas, Anders, Finn. 

Afbud: MF, Marianne, Lisbeth, Katrine, Janan, Ahmed 

Referent: GF 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces hvordan?) Tid Beslutning – hvem gør hvad? 
Formalia  
 

Følge og på og godkende referat 
 

Husk også referat fra 
januar 

5 min Referater fra januar og februar godkendt. 
Dagsorden godkendt. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret 

Elevrådsrepræsentanterne 
orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 

10 min  
AHN 
Nyt fra elevrådet: 
Store og lille elevråd har været samlet og har vedtaget, at der skal 
laves nogle fælles arrangementer: 
- en fælles skraldedag d. 11. maj. 
- en fælles dag med fokus på sund kost, hvor der uddeles   
   gulerødder d. 17. maj. 
 
 

Featureuge Beslutte og planlægge kaffe og 
kage 

Hvem kan hjælpe den 28. 
april.  
 

10 min  
SB har sørget for bemanding, men har brug for at der nogen, der 
stiller tingene klar til dem. HO sørger for opsætning, kaffe og 
købekage. 
Spørgsmål fra SB: 
Hvordan veksles der til Grøndals-dollars i forhold til kaffeboden – 
og hvordan sikres det at forældrene har en fornemmelse af, hvor 
mange dollars der skal veksles (=hvad kan købes)? HO og AHN tager 
disse punkter op på featuremødet i morgen eftermiddag. 
  

Genhusning  
 

Information og kvalitetssikring  Drøfte løsninger i forhold 
til de planer der er for 

15 min  
Emnet udskydes til næste møde. 



genhusning (idræt, eat og 
faglokaler)  

 

Byggesag 
 

Seneste informationer 
behandles.  

Gennemgang af tidsplan 
for kommende periode 

10 min  
HO: 
Pernille, der har været kommunens byggesagkyndige i forhold til 
byggesagen har fået nyt job.  
Skolen har ikke mødt den nye samarbejdspartner. 
 
 

Ny model for 
modtagerklasser 

Orientering og konsekvens 
forståelse 

Drøftelse  30 min  
HO orienterer om den nye model for udskolingsklasser.  
Der vil bl.a. komme en ny visitationsmodel, der gerne skal sikre at 
de nyankomne elever bliver placeret i det bedst mulige skoletilbud. 
Herunder er det nu blevet muligt at visitere direkte i specialklasse. 
KBH har ligeledes besluttet at der nu er mulighed for at børn i 0. 
klasses alderen sættes direkte i almenklasser. Alle øvrige elever 
kommer i modtageklasser men søges udsluses hurtigst muligt – 
med støtte på modtagende skole. 
M0klasserne nedlægges i august 2018 og de øvrige Modtageklasser 
vil herefter blive delt op i indskolings-, mellemtrins- og 
udskolingsmodtageklasse. 
Placeringen af modtageklasserne er endnu ikke besluttet. 
 

Ansættelsesudvalg Finde deltagere Dialog 
 

10 min  
Da der er fire opslåede stillinger er det nødvendigt at lægge 
ansættelsessamtalerne på to dage. Det har ikke været muligt at 
finde et SBmedlem, der kan deltage på begge dage.  
Det besluttes at Kitty og Stine deltager. De tager en dag hver. 
 
 
 

Sidste skoledag  
 

Planlægning  Dialog 10 min Ikke endeligt på plads. 

Trivselsundersøgelse 
 

Orientering af resultater fra 
forårets trivselsundersøgelse 
blandt medarbejdere. 
 

Orientering   
HO gennemgår udvalgte slides fra den overordnede skolerapport. 
Generelt kan man sige, at der i den samlede skolerapport er 
fremgang på langt de fleste parametre. 
Skolerapporten sendes ud til SB og emnet behandles på næste 



 

møde. 
 
 
 

Nyt fra…. 
 

- Forældrene 
- Skolen 
- KKFOén 

Drøftelse 
 

15 min KKFOen 
Der er fokus på flytning af nuværende 0.kl.elever fra Rørsangervej 
79 til Borup samt på klargøring af 79 i forhold til at modtage 1. maj-
børn. 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

  5 min Genhusning 
Sidste skoledag 
Trivselsundersøgelsen 
Idrætslærer deltager på SBmøde(ikke nødvendigvis næste) 
Mødeplan for næste skoleår (rullende/ikke rullende). 
 


